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Picture Description1)

A distorted reflection showcases a modern cityscape with buildings, a bridge-like structure, and con-
struction cranes, creating an abstract urban landscape.

Analysis1)

This captivating photograph presents a distorted urban landscape, seemingly captured through a re-
flective surface. The curvature and fluid-like distortions lend an abstract quality, reimagining familiar
architectural forms and infrastructure. A towering archway, reminiscent of modern architecture, is jux-
taposed with the skeletal form of construction cranes. The reflections capture the movement of people,
blurred and indistinct, adding a sense of dynamism and ephemeral presence. The overall effect is a
dreamlike reinterpretation of the contemporary cityscape, challenging our perception of reality through
a mesmerizing play of light and form.
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005724 - Arc Path

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 09/2017 10/2017 03/2018

Width Height Bits/Color

Original Size 7430 px 3202 px 16

Ratio ca. 2.32 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Bogenpfad

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected

Frank Titze / WIDE-ANGLE - Justinus-Kerner-Weg 2 - 89171 Illerkirchberg, Germany - sales @ wide-angle.de

©Frank Titze 1983-2025. All rights reserved. - Artwork Data Sheet - 25.06.25

https://frank-titze.art/e/d005724.html
https://frank-titze.art
https://wide-angle.gallery
mailto:sales @ wide-angle.de

	005724
	Arc Path
	Picture Description
	Analysis
	Picture Data
	Remarks




Frank-Titze.art(EN) Artwork Link Picture ID: 005724




005724





  
    005724
  
  
    Arc Path
  
  
    Bogenpfad
  
  

    https://frank-titze.art/e/d005724.html
  
  
    https://frank-titze.art/d/d005724.html
  
  
    24x36
  
  
    D---D
  
  
    F---F
  
  
    09/2017
  
  
    10/2017
  
  
    03/2018
  
  
    7430
  
  
    3202
  
  
    16
  
  
    2.32
  
  
    1
  
  
    
  
  
    Frank Titze
  
  
    none
  
  
    ohne
  
  
    
  
  
    Y 2018-04 | Cine 2.35:1 III | Paris I
  
  
    
      N
    
    
      A distorted reflection showcases a modern cityscape with buildings, a bridge-like structure, and construction cranes, creating an abstract urban landscape.
    
    
      Eine verzerrte Reflexion zeigt eine moderne Stadtlandschaft mit Gebäuden, einer brückenartigen Struktur und Baukränen, wodurch eine abstrakte urbane Landschaft entsteht.
    
    
      This captivating photograph presents a distorted urban landscape, seemingly captured through a reflective surface. The curvature and fluid-like distortions lend an abstract quality, reimagining familiar architectural forms and infrastructure. A towering archway, reminiscent of modern architecture, is juxtaposed with the skeletal form of construction cranes. The reflections capture the movement of people, blurred and indistinct, adding a sense of dynamism and ephemeral presence. The overall effect is a dreamlike reinterpretation of the contemporary cityscape, challenging our perception of reality through a mesmerizing play of light and form.
    
    
      Diese fesselnde Fotografie zeigt eine verzerrte urbane Landschaft, die scheinbar durch eine reflektierende Oberfläche aufgenommen wurde. Die Krümmung und die fließenden Verzerrungen verleihen der Fotografie eine abstrakte Qualität und interpretieren vertraute architektonische Formen und Infrastrukturen neu. Ein hoch aufragender Torbogen, der an moderne Architektur erinnert, wird dem Skelettbau von Baukränen gegenübergestellt. Die Reflexionen fangen die Bewegung von Menschen ein, verschwommen und undeutlich, was einen Eindruck von Dynamik und vergänglicher Präsenz vermittelt. Der Gesamteffekt ist eine traumartige Neuinterpretation des zeitgenössischen Stadtbildes, die unsere Wahrnehmung der Realität durch ein faszinierendes Spiel von Licht und Form in Frage stellt.
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